
KRAJEVNA SKUPNOST CERKNO 

BEVKOVA ULICA 9 

5282 CERKNO 

 

 

Datum: 4.11.2016 

 

 

Z A P I S N I K 
 

5. redne seje sveta KS Cerkno, ki je bila 3.11.2016 v prostorih Občine Cerkno. 

 

Prisotni: predsednik Marko Močnik, Marko Obid, Borut Eržen, Jože Močnik, Erik Serjun, 

Franc Tušar, Bogdan Brus, Marko Trček, Borut Pirih, Vanja Zajc. 

Opravičeno odsotni: /. 

Ostali prisotni: Valerija Močnik.                              

 

Predsednik Marko Močnik, ki je uvodoma pozdravil navzoče ter predlagal naslednji  

 

dnevni red: 

 

1. Sprejem zapisnika 4. redne seje sveta z dne 14.4.2016. 

2. Rebalans proračuna Krajevne skupnosti Cerkno za leto 2016. 

3. Proračun Krajevne skupnosti Cerkno za leto 2017. 

4. Pobude in vprašanja. 

 

AD 1 

 

Marko Močnik je članom povzel zapisnik 4. redne seje z dne 14.4.2016. 

 

Sprejet je bil sklep: 

Potrdi se zapisnik 4. redne seje sveta KS Cerkno z dne 14.4.2016. 

 

 

AD 2 

 

Valerija Močnik je podala kratko obrazložitev k 2. točki dnevnega reda, in sicer da glede na 

to, da tudi občina nima dokončno oblikovanega rebalansa, je še zmeraj čas, da plan prihodkov 

za rebalans 2016 poveča za 5.350 EUR iz naslova prihodkov zavarovalnine čistilne naprave. 

Povečanje pomeni, da se plan prihodkov poveča na dobrih 224.000 EUR. Ostali prihodki 

ostanejo nespremenjeni, ker so bili planirani realno. 

Hkrati povečanje prihodkov pomeni povečanje tudi odhodkov za 5.350 EUR. Glede na 

obstoječi predlog rebalansa, bi s to spremembo lahko za ta znesek zmanjšali zmanjšanje 

postavke Mrliška vežica Cerkno, kar pomeni, da se  postavka planira v skupni višini 9.980 

EUR.  



Marko Močnik je v nadaljevanju pojasnil, da glede na to da predlogov za pokritje prostora 

pred mrliško vežico, s strani arhitektov še nismo prejeli, bi to postavko znižali za 20.370 

EUR. S sredstvi, ki ostanejo na postavki pa bi uredili prostor za raztros pepela. 

 

Borut Pirih se je strinjal, da se sredstva planira na postavkah, ki se bodo do konca leta še 

realizirale. Z ureditvijo prostora za raztros pepela na pokopališču, naj nebi bilo veliko dela in 

tudi sredstva v višini 4.000 EUR bi morala zadostovati. 

 

Marko Trček je bil mnenja, da je mrliško vežico nujno vsaj prekriti, potem pa urediti še 

prostor pred vežico. 

 

Vanja Zajc se je mnenju pridružila, predlagala pa je tudi, da bi se uredilo manjšo čajno 

kuhinjo, kamo se lahko svojci pokojnega umaknejo in si pripravijo vsaj kakšen topel napitek. 

V primeru dežja, pa je nujen tudi pokrit prostor pred vežico. Predlagala je, da se počaka 

predloge študentov arhitektov, če njihovi predlogi ne bodo uporabni, pa bomo poiskali še 

kakšno dodatno mnenje.    

 

Marko Obid je vprašal, kdaj je v planu popravilo puščanja vodovoda v Malnu. 

 

Borut Eržen je odgovoril, da je sanacija v planu, kdaj pa bo odvisno tudi od vremenskih 

pogojev. 

 

Marko Močnik je dodal, da če v letošnjem letu do popravila ne bo prišlo, bo le tega 

organizirala in financirala občina Cerkno. 

 

Po krajši razpravi so člani so v nadaljevanju predlagali še, da se naj glede na dejansko in 

potrebno realizacijo za 5.350 EUR poveča postavka 211615 Celostno urejanje naselja. Kar 

pomeni, da postavka 211611 Mrliška vežica Cerkno ostaja v višini 4.630 EUR, postavka 

211615 Celostno urejanje naselja pa po novem znaša 22.679 EUR. 

 

V nadaljevanju je bil sprejet sklep: 

S predlaganimi spremembami se potrdi rebalans proračuna Krajevne skupnosti Cerkno 

za leto 2016. 
 

 

AD 3 

 

Valerija Močnik je prisotnim podala kratko obrazložitev predloga proračuna za leto 2017.  

Ker je Občinski svet Občine Cerkno na svoji 12. redni seji sprejel Odlok o oskrbi s pitno vodo 

v Občini Cerkno in Sklep o cenah storitev oskrbe s pitno vodo na območju občine Cerkno ter 

na podlagi  dokumentov, ki se bodo še sprejeli na področju odvajanja in čiščenja odpadnih 

vod v občini Cerkno, se plan prihodkov za leto 2017 zmanjšuje za prihodke iz naslova 

vodarine v višini 34.000 EUR. Ukinjajo se tudi prihodki iz naslova najemnin tržnega prostora 

v višini 5.500 EUR, ker se le ti prenašajo na Občino Cerkno na osnovi sprejetega Odloka o 

rabi javni površin. Ostali prihodki se planirajo v enaki višini kot za leto 2016, kar pomeni, da 

bo KS v letu 2017 razpolagala s slabimi 180.000 EUR sredstev. Na tej osnovi se z letom 2017 

ukinjajo postavke povezane s tem področjem in sicer postavke Tekočega in Investicijskega 

vzdrževanja vodovoda in kanalizacije, Menjava vodomerov in Vzdrževanje ČN. Glede na 

fiksne stroške med katere spadajo materialni stroški, stroški električne energije, stroški 

odvoza odpadkov ter stroški povezanimi z kabelsko televizijo, ki letno znašajo cca. 68. 000 



EUR ostane še dobrih 111.000 EUR sredstev ki jih moramo razporediti po projektih za leto 

2017.  

 

Marko Trček je povedal, da v letu 2017 bi končno morali preasfaltirati del ceste v Labinje.  

 

Jože Močnik je povedel, da je nujno očistiti cesto v Poljanah, ki je zasuta z raznim 

materialom, ki ga povzroča plaz. 

 

Marko Močnik je odgovoril, da je plaz v pristojnosti Občine Cerkno.  

 

Erik Serjun je dodal, da je v Čeplezu nujna ureditev najprej kanalizacije in potem tudi ceste s 

k Čednku.  

 

Borut Eržen je bil mnenja, da bi občinski inšpektor moral dati več pozornosti na 

neregistrirane avtomobile in traktorje, ki so parkirani na občinskih parkiriščih in jih tudi 

ustrezno kaznovati. Dodal je še, da je potrebno urediti ekološki otok za ulico Pot v Strano.  

 

Bogdan Brus je povedal, da opaža, da bi bilo na ekološkem otoku pri parkirišču za avtobuse 

na Goriški cesti, potrebno dodati še kakšen kontejner za embalažo.  

 

Borut Pirih je ponovno izpostavil ureditev luči na stopnicah nove kmečke tržnice. 

 

Vanja Zajc se je z njim strinjala ter dodala, da je nujna tudi označitev tržnice s tablo, da bo 

tržnica lahko zaživela tako kot bi morala. 

 

Franci Tušar je bil mnenja, da bi lokalne produkte morala prodajati KGZ Idrija z.o.o., kot so 

to uredili pri KGZ Škofja Loka. S tem bi časovno razbremenili ponudnike, pa tudi prodaje bi 

bilo verjetno več. 

 

Po krajši razpravi je bil sprejet sklep: 

Člani sveta naj do 15.11.2016 pisno oddajo svoje predloge za sestavo proračuna 

Krajevne skupnosti Cerkno za leto 2017. 

 

 

AD 4 

 

Marko Močnik je člane seznanil s prošnjo Močnik d.o.o. o nakupu parcel v Logu št. 333/4 in 

333/7 k.o. Labinje, ki sta v lasti Krajevne skupnosti Cerkno. 

 

Jože Močnik se strinja s prodajo pod pogojem, da bo pot, ki jo uporabljajo lastniki do svojih 

parcel stalno prevozna. Dodal je še, da je počivališče s klopco namenjeno turistom. Turisti pa 

tega počivališča ne opazijo, saj so tam stalno parkirani avtomobili zaposlenih. 

 

Vanja Zajc je vprašala ali Močnik d.o.o. za dosedanjo uporabo plačuje najemnino ter kdo mu 

je dovolil uporabo teh parcel. 

 

Marko Močnik je odgovoril, da mu s strani krajevne skupnost in bila dovoljena uporaba, 

najemnina pa se do sedaj tudi ni zaračunavala. 

 

Borut Pirih je dodal, da je najprej potrebno ugotoviti za koliko m2 gre. 



 

Vanja Zajc je še vprašala, kolikšna bo prodajna cena. 

 

Marko Močnik je povedal, da če bo do prodaje prišlo, se bo najelo cenilca, da zemljišče oceni. 

 

Sprejet je bil sklep: 

Krajevna skupnost Cerkno se strinja s prodajo parcel št. 333/4 in 333/7 k.o. Labinje pod 

pogoji: 

1. da bo pot, ki jo uporabljajo lastniki parcel stalno prevozna ter  

2. da tudi Občinski svet Občine Cerkno da pozitivno soglasje za prodajo parcel št. 

333/4 in 333/7 k.o. Labinje. 

 

Seja je bila zaključena ob 20.30h. 

 

 

    Zapisala:  Predsednik sveta KS: 

Valerija Močnik      Marko Močnik 


